
ÒNecessitem urgentment millorar la seguretat i la neteja de la

vilaÓ

ÒHem de treballar conjuntament amb el grup municipal Tots per Lloret per

recuperar el vot convergent a les pr�ximes eleccionsÓ

ÒNo volem una cadira al govern a qualsevol preu. Si les coses no van b�,

nosaltres sor timÓ

Jordi Mar t�nez, cap de lÕoposici� per Junts a Lloret de

Mar, amb quatre regidors QUIM PUIG.

El regidor Jordi Mar t�nez �s farmac�utic i est� vinculat a la pol�tica

des de fa molt de temps. El cap de Junts va ser regidor dÕUrbanisme

i de Seguretat Ciutadana durant el mandat de lÕalcalde Rom�

Codina, des del 2011 f ins al 2015, i lÕany passat va formar govern

amb el PSC i Lloret en Com�, f ins que van marxar de lÕequip, fa

aproximadament un mes.

Despr�s dÕun any, han decidit deixar el govern i anar a lÕoposici�.

Per qu�?Feia molt de temps que les coses no funcionaven.

LÕalcalde �s molt desconf iat, i aix� fa que no expliqui tot el que ha

dÕexplicar a tots els seus companys de govern i que vulgui

personalitzar molt la seva f igura. Entre ells mateixos hi ha

suspic�cies. Evidentment, una persona t� unes limitacions i no

arriba a tot arreu: hi ha moltes coses que no es feien, o es feien

tard, o es feien malament. Llavors, por tem des de lÕagost passat

reunint-nos per intentar corregir aquest tema i desgraciadament no

ha estat possible, i els �ltims fets han fet que la cosa vagi m�s de

pressa.Per exemple?El carril bici �s un desastre. No es va consultar

la poblaci� ni els diferents gremis i no es van tenir en compte les

associacions de viatges. Ara, a lÕavinguda de Just Marl�s, no tens

lloc on aturar els autobusos. Tot el que vam dir que sÕhavia de fer,

pel motiu que sigui, no ho ha fet i ha tirat pel dret. Ha arribat un moment que ja no volem ser par t�cips dÕaquest

desgavell i dÕaquesta manera de fer presidencialista.Llavors, el problema �s nom�s amb lÕalcalde?Ell �s la punta

de llan�a; hi ha altres regidors amb qui tampoc estem massa dÕacord amb la tasca que fan, b�sicament perqu�

no ens expliquen el que fan ni com. Jo, com a primer tinent dÕalcalde, havia de con�ixer com estava tot

lÕAjuntament. Doncs nom�s coneixia coses de les �rees que por taven els meus regidors. Si les coses no van b�,

nosaltres sor tim. No volem una cadira al govern a qualsevol preu.I ho van fer a prop�sit, deixar el govern just a

lÕentrada de la temporada?No, la decisi� estava presa des de feia molt de temps. El que passa �s que vam haver

de parlar amb lÕexecutiva local, amb el par tit a la prov�ncia, despr�s van venir les eleccions nacionals, van venir

les eleccions europees, i tot aix� ho va anar endarrerint.Ells es van declarar sorpresos per la decisi�.En les

�ltimes reunions de govern ja hi havia algun crit. Jo crec que sÕhan trobat sorpresos en el sentit que esperaven

una moci� de censura, per� no que sor t�ssim del govern.I �s possible una moci� de censura?De moment no est�

sobre la taula. Quan el poble sÕadoni que realment no s�n capa�os de fer el que han de fer tot i tenir vuit

regidors, potser ser� el moment de parlar-ne.Heu parlat amb els altres grups?S�, ens hem reunit amb tots i hem

parlat de la situaci�, i no seria impossible una moci�. Amb lÕAlber t Rober t (Tots per Lloret) hem parlat que tots



dos venim de CiU i que el nostre error ha sigut presentar-nos per separat a les eleccions. Sabem que hem de

treballar plegats de cara a les pr�ximes municipals per recuperar el vot convergent.Qu� treu en positiu dÕaquest

any de govern?Ha sigut un m�ster de coneixement de lÕadministraci� per als meus companys. Crec que han

treballat molt�ssim i que les seves �rees funcionaven per fectament. Igualment, ha sigut un recordatori per a

Nicol�s i per a mi, i con�ixer la digitalitzaci� de lÕadministraci�. Ara tamb� sabem com funciona lÕAjuntament avui

en dia, i creiem que hi ha coses que funcionen molt b� i nÕhi ha moltes que es poden corregir, per� sÕha de ser

valent. Per exemple, nosaltres hem modif icat 5 ordenances aquest any. Socialistes i comuns, cap. Nosaltres no

tenim por de canviar les coses.Quin ser� el seu paper com a cap de lÕoposici�?Intentarem f iscalitzar el govern i

fer que tot all� que sabem que no fan, ho facin, i ben fet. Que no improvisin. Que quan fan uns pressupostos els

facin ben fets.Qu� creu que necessita Lloret i quines propostes t�?Necessita urgentment millorar la seguretat,

amb un augment de la plantilla policial i una colálaboraci� m�s estreta entre les forces de seguretat. A m�s, �s

fonamental accelerar el contracte de neteja de la via p�blica i millorar el manteniment dels espais p�blics, ja que

la ciutat es troba deixada. Tamb� cal abordar el problema de lÕhabitatge i el tipus de comer� que volem, aix� com

millorar les infraestructures i la mobilitat, inver tir en telecomunicacions i en lÕespor t inclusiu per garantir una

millor qualitat de vida.
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